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Pani 

Jadwiga Górna 

Radna Rady Gminy Buczkowice 

 

 

 

 

 

W odpowiedzi na Pani interpelację z dnia 21 października 2019 r., dotyczącą przycięcia drzew 

celem umożliwienia przejazdu maszynom rolniczym przez ul. Rybarską, łączącą Rybarzowice 

z Godziszką, uprzejmie informuję, że: 

 podjęto działania w kierunku ustalenia własności terenu, na którym rosną te drzewa oraz 

zakresu koniecznych do wykonania cięć redukcyjnych, 

 drzewa rosnące na działach stanowiących własność gminy zostaną przycięte w bieżącym lub 

przyszłym roku (zależnie od koniecznych do poniesienia kosztów), 

 w odniesieniu do drzew rosnących na działkach niestanowiących własności gminy, zwrócę 

się do ich właścicieli z prośbą o dokonanie cięć redukcyjnych. 

 

 

 

Z poważaniem 

 

Józef Caputa, Wójt Gminy Buczkowice 

 

 

 

 

Otrzymują:  

1) Adresat x 1. 

2) Przewodniczący Rady Gminy Buczkowice x 1. 

3) Aa x 1. 

 

 


